
Kommunfullmäktige 2023-02-23.   


Fråga till ansvarigt kommunalråd 


När får vi se spaden i marken?


I december 2022 beslutade kommunfullmäktige att förvärva tomten Kilsund 1 i syfte att 
där i egen regi uppföra en ishall.  

Projektet är efterlängtat av många då behovet av fler isytor är stort. Enligt den information 
som gavs i samband med förvärvet och som finns på Borås stads hemsida ska 
byggnationen påbörjas under februari månad. Invigningen är planerad att ske i maj 2024. 
Med några få dagar kvar på februari syns ännu inga tecken på byggstart. 


Min fråga till ansvarigt kommunalråd lyder:


Kommer byggstarten av ishallen att ske enligt plan?


Borås 2023-02-23 


Magnus Sjödahl KD



